

Circular

تعميم

Date: :09/06/2015

Ref No.: CWMH/LTD/ 616 /15

التاريخ : 2015/06/09

الرقم : /15 CWMH/LTD/

Subject / Transportation and Treatment of Lubricant Used Oil in Emirate of Abu Dhabi,

الموضوع/ نقل ومعالجة نفايات زيوت التزليق المستعمله في إمارة أبوظبي.

Dear/ Lubricant Used Oil Waste Producers .

السادة/ مُنتجي نفايات زيوت التزليق المستعمله

Greetings,

تحية طيبة وبعد ...

In line with Tadweer's future strategic vision regarding waste management at the Emirate of Abu Dhabi and to ensure proper handling of waste in the Emirate of Abu Dhabi , and based on Law No (24) for the year 1999 regarding the environment protection and its development, and law (21) for the year 2005 concerning waste management at the Emirate of Abu Dhabi, Law No (17) for the year 2008 concerning the establishment of the Centre Of Waste Management-AD and Tadweer's approved technical guidelines ,please be informed with the following:

تماشياً مع الرؤية الإستراتيجية المستقبلية لتدوير بخصوص إدارة النفايات في إمارة أبوظبي ويهدف ضمان التعامل السليم مع النفايات ، واستناداً إلى القانون رقم 24 لعام 1999 بشأن حماية البيئة وتنميتها والقانون رقم(21) لسنة 2005 بشأن إدارة النفايات في إمارة أبوظبي، والقانون رقم 17 لسنة 2008 بشأن إنشاء مركز إدارة النفايات- أبوظبي، والأدلة الفنية المعتمدة لدى تدوير. نحيطكم علماً بما يلي:

- 1- All lubricant used oil waste shall only be collected by Tadweer's approved ESPs who are registered under the activity of lubricant used oil collection;
- 2- All lubricant used oil waste shall be treated only at Dure Oil Middle East Facility since it is the only permitted facility by Tadweer to treat lubricant used oil in AD Emirate.

1) جميع نفايات زيوت التزليق المستعمله يجب جمعها ونقلها فقط من خلال مزودي الخدمات البيئية المسجلين لدى تدوير والمُرخصين لممارسة نشاط تجميع زيوت التزليق المستعمله.

2) نفايات زيوت التزليق المستعمله يجب معالجتها في مؤسسة ديور أويل الشرق الأوسط فقط حيث أنها المنشأة الوحيدة المعتمدة لدى تدوير والمُصرح لها بمعالجة زيوت التزليق المستعمله في إمارة أبوظبي.

Therefore, all lubricant used oil waste producers shall contract ONLY with Tadweer's approved ESPs to transport their lubricant oil waste to be treated ONLY at Dure Oil Middle East

وعليه يجب على جميع منتجي نفايات زيوت التزليق المستعمله التعاقد فقط مع مزودي الخدمات البيئية المسجلين لدى تدوير لنقل نفاياتهم ومعالجتها فقط في مؤسسة ديور أويل الشرق الأوسط بما يتماشى مع القوانين و الاجراءات المتبعة

Circular

تعميم

Facility in line with Tadweer's rules and regulations, to avoid any legal and administrative actions against violators which will include licenses suspension until facilities rectify their situation in accordance with Tadweer's rules and regulations.

For more information, please contact Tadweer at Abu Dhabi Government contact Centre at 800555, or visit our website : <http://licensing.tadweer.ae>

Thank you for your cooperation ,,,

Eng. Faris Fahed Al Munaiei
Acting Director of Licensing, Tariff & Customer Service.

لدى تدوير ، تفاديا لإتخاذ الإجراءات القانونية والإدارية بحق المخالفين بما يشمل التأشير على ملف المنشأة وذلك لحين تصويب أوضاعهم بحسب القوانين واللوائح المعمول بها لدى تدوير .

ولمزيد من المعلومات يرجى التواصل مع تدوير عن طريق مركز اتصال حكومة أبوظبي على الرقم 800555 أو زيارة الموقع الإلكتروني الرسمي <http://licensing.tadweer.ae>

شاكرين لكم حسن تعاونكم ..
10.6.15
المهندس/ فارس فهد المنيعي
مدير إدارة التراخيص والتعرفة وخدمة العملاء بالإنبابة